

**Acknowledgment and Final Settlement
For Drake & Scull International and its Subsidiaries**

Acknowledgment by:

Creditor: [Creditor's Name / Company Name_____]

A company/institution registered in [Country/Emirate/Government Entity Issuing License] With commercial registration/license number: [Commercial Registration/License Number_____]

Address: [Creditor's Address_____]

(Hereinafter referred to as "Plan Creditor")

Authorized Signatory for the Plan Creditor: [_____]

Nationality [], holding (Emirates ID/Passport) number [_____],

- Personally (on their own behalf)
- A valid commercial license and a power of attorney issued by the authorized signatory (in the case of institutions and companies): Director with authority for settlement and reconciliation and discharge of obligations as per the Articles of Association / or a mandate allowing reconciliation and discharge of obligations

(Hereinafter referred to as "Authorized Representative")

In my capacity as [the Plan Creditor / representing the Plan Creditor], and based on the financial claims arising against each of / or any of:

Drake & Scull International ("Public Joint Stock Company") established and licensed under the laws of the United Arab Emirates, and registered with the Dubai Economic Department, License No. (224674) (Hereinafter referred to as "the Company") and/or its subsidiaries listed below:

**إقرار ومخالصة وتسوية نهائية
لشركة دريك أند سكل إنترناشيونال وشركاتها التابعة**

إقرار من:

الدائن: [اسم الدائن / اسم الشركة_____]

شركة/مؤسسة مسجلة في [البلد/الإمارة/الجهة الحكومية المصدرة للرخصة_____]

تحمل سجل/رخصة تجاري(ة) رقم: [رقم السجل التجاري/الرخصة_____]

وعنوانها: [عنوان الدائن_____]

(ويشار إليها فيما بعد بـ "دائن الخطة")

المفوض بالتوقيع عن دائن الخطة: [_____]

من الجنسية [_____]، يحمل (هوية إماراتية/ جواز سفر) رقم [_____]،

- شخصي (عن نفسه)

- رخصة تجارية سارية وسند تفويض صادر من المخول بالتوقيع (في حالة المؤسسات والشركات): مدير بصلاحيات التسوية والصلح وإبراء الذمة ملاحظة عقد التأسيس / أو وكالة تبيع الصلح وإبراء الذمة

(ويشار إليه فيما بعد بـ "المفوض")

وبصفتي / بالوكالة عن (دائن الخطة / ممثلاً عن دائن الخطة)، وبناء على المطالبات المالية التي ترتبت في مواجهة كل من / أو أي من:

شركة دريك أند سكل إنترناشيونال "شركة مساهمة عامة" قائمة ومرخصة وفقاً لقوانين دولة الامارات العربية المتحدة، ومسجلة لدى دائرة اقتصادية دبي، رخصة رقم (224674) (ويشار إليهم فيما بعد بـ "الشركة") و/أو شركاتها التابعة المبينة تالياً:

1. **Drake & Scull Engineering LLC**, registered with the Dubai Department of Economy and Tourism, with commercial license number (635355).
2. **Drake & Scull International LLC**, Abu Dhabi, registered with the Abu Dhabi Department of Economic Development, with commercial license number (CN-1019118).
3. **Drake & Scull Facilities Construction for Oil and Gas Fields LLC**, registered with the Abu Dhabi Department of Economic Development, with license number (CN-1854798).
4. Any other subsidiary of Drake & Scull International "Public Joint Stock Company", whether partially or wholly owned by it or owned by any of its subsidiaries and/or within the restructuring plan.

(Hereinafter referred to as "**the Subsidiaries**") and the company and the subsidiaries collectively referred to as ("**Plan Companies**").

Preamble:

On July 14, 2021, the Company and its subsidiaries filed a request to initiate proceedings under the emergency financial crisis provisions of Federal Bankruptcy Law No. 9 of 2016. After several stages of court proceedings, the Dubai Court of Appeal ruled in Appeal Case No. 3052/2021 Commercial - Dubai Courts - to approve:

"The restructuring plan for Drake & Scull International PJSC, Drake & Scull International LLC, Drake & Scull Facilities Construction for Oil and Gas Fields LLC, and Drake & Scull Engineering LLC, in accordance with the agreed and approved plan by the majority of creditors..."

By virtue of the court's decision, the plan approved by the court is binding on all plan creditors, whether they participated in the voting or not.

The appointed trustee began overseeing the financial restructuring plan for the Plan Companies and carried out procedures for reviewing claims and publishing the list of creditors under the esteemed court's supervision.

On September 5, 2024, the trustee submitted a request to the esteemed court explaining the payment mechanism under the approved plan after the Plan Companies had fulfilled the capital increase provisions of the restructuring plan. The esteemed court's decision on the same day was that "the debts should be settled in light of the restructuring plan approved by the majority of creditors."

1. شركة دريك أند سكل انجنييرنج ذ.م.م، مسجلة لدى دائرة الاقتصاد والسياحة في دبي وتحمل الرخصة التجارية رقم (635355)
 2. شركة دريك أند سكل إنترناشيونال ذ.م.م. أبو ظبي، مسجلة لدى دائرة التنمية الاقتصادية في أبو ظبي وتحمل الرخصة التجارية رقم (CN-1019118)
 3. شركة دريك أند سكل لمقاولات بناء المرافق لحقول النفط والغاز ذ.م.م، مسجلة لدى دائرة التنمية الاقتصادية في أبو ظبي وتحمل رخصة رقم (CN-1854798).
 4. أي شركة أخرى تابعة لشركة دريك أند سكل إنترناشيونال "شركة مساهمة عامة"، سواء كانت مملوكة جزئياً أو كلياً لها أو مملوكة لأي من شركاتها التابعة و/أو ضمن خطة إعادة الهيكلة.
- (ويشار إليهم فيما بعد بـ "الشركات التابعة") ويشار إلى الشركة والشركات التابعة مجتمعين بـ ("شركات الخطة")

تمهيد:

بتاريخ 14 يوليو 2021، تقدمت الشركة والشركات التابعة لها بطلب افتتاح الإجراءات بموجب بنود الأزمة المالية الطارئة الواردة في قانون الإفلاس رقم 9 لسنة 2016. وبعد تداول المحكمة للقضية في عدة مراحل قضت محكمة استئناف دبي في ملف الدعوى الاستئنافية رقم 2021/3052 تجاري - محاكم دبي-بالموافقة على:

"خطة إعادة هيكلة الشركات شركة دريك أند سكل إنترناشيونال ش.م.ع. وشركة دريك أند سكل إنترناشيونال ذ.م.م. وشركة دريك أند سكل لمقاولات بناء المرافق لحقول النفط والغاز ذ.م.م وشركة دريك أند سكل انجنييرنج ش.ذ.م.م. وذلك وفق الخطة المتفق عليها والموافق عليها من أكثرية الدائنين..."

وبموجب قرار المحكمة أصبحت الخطة الموافق عليها من قبل المحكمة ملزمة لجميع دائني الخطة سواء شاركوا بالتصويت أم لا.

بإشراف الأمين المعين للأشرف على سير خطة إعادة الهيكلة المالية لشركات الخطة وقام بإجراءات مراجعة المطالبات ونشر قائمة الدائنين تحت إشراف المحكمة الموقرة.

وبتاريخ 5 سبتمبر 2024، تقدم أمين الإجراءات بطلب للمحكمة الموقرة شارحاً الية السداد بموجب الخطة الموافق عليها بعد استكمال شركات الخطة لبنود زيادة رأس

Therefore, this financial settlement and final reconciliation acknowledgment has been prepared in writing for submission to the court or any other relevant authority:

This introduction is considered part of this acknowledgment and settlement and discharge and is an integral part thereof:

1. Acknowledgment of Authority:

1.1. The undersigned party acknowledges that they are authorized to sign on behalf of the Plan Creditor and has all the authority and authorization to sign this settlement, including reconciliation and discharge. They bear all legal consequences resulting from any incorrect information provided regarding their authority.

1.2. The undersigned party acknowledges that they are aware of and agree to the payment mechanism and the write off percentage for minor creditors as stated in the restructuring plan approved by the esteemed court.

2. Settlement and Final Reconciliation:

2.1. Upon signing this acknowledgment, the Plan Creditor (personally / on behalf of the Plan Creditor) acknowledges receipt from the Plan Companies of the settlement amount as follows:

| Company Name | Date | Check Number | Amount | Drawn On |
|--------------|------|--------------|--------|--------------|
| | | | | Emirates NBD |

Based on the approval of the restructuring plan issued by the Dubai Court in Appeal Case No. 3052/2021, Commercial Appeal.

2.2. This amount represents full and final settlement of the settlement amount under the restructuring plan for the Plan Companies, and to avoid any doubt, it includes all financial dues or claims by the Plan Creditor against the company or any of its subsidiaries, regardless of the type (commercial or civil debt, labor claims, compensation claims, any judicial interest), whether such rights or claims arise or may arise in the future

المال الواردة في خطة إعادة الهيكلة، وصدر قرار المحكمة المؤقتة بذات اليوم على أن "تسدّد الديون المبيّنة على ضوء خطة إعادة الهيكلة الموافق عليها من أغلبية الدائنين".

وعليه تمّ أعداد هذه المخالصة المالية والإقرار بالتسوية النهائية لتوثيقها كتابة لتقديمها للمحكمة أو أي جهة أخرى:

تعتبر هذه المقدمة جزء من هذا الإقرار والمخالصة وإبراء الذمة وتعتبر جزء لا يتجزأ منها:

1. الإقرار بالأهلية:

1.1. يقر الطرف الموقع أدناه بأنه المفوض بالتوقيع عن دائن الخطة، وأن له كافة الصلاحيات والتخويل للتوقيع على هذه التسوية بما فيها الصلح والإبراء. ويتحمل كافة التبعات القانونية المترتبة على عدم صحة المعلومات المقدمة فيما يتعلق بالصلاحيات.

1.2. يقر الطرف الموقع بعلمه وموافقته على آلية السداد ونسبة المديونية المشطوبة لصغار الدائنين الواردة في خطة إعادة الهيكلة المصادق عليها من مقام المحكمة المؤقتة.

2. المخالصة والتسوية النهائية:

2.1. عند توقيع هذا الأقرار، يقر دائن الخطة (شخصياً / نيابة عن دائن الخطة) بأنه أستلم من شركات الخطة مبلغ تسوية المطالبة على النحو التالي:

| الشركة | التاريخ | رقم الشيك | المبلغ | المسحوب عليه |
|--------|---------|-----------|--------|-------------------------|
| | | | | بنك الإمارات دبي الوطني |

بموجب المصادقة على خطة إعادة الهيكلة الصادر من مقام محكمة دبي في الدعوى الاستئنافية رقم 2021/3052 استئناف تجاري

2.2. يمثل هذا المبلغ سداد تام ونهائي لمبلغ التسوية بموجب خطة إعادة هيكلة شركات الخطة ودرء للشك يشمل ذلك كافة المستحقات المالية أو مطالبات دائن الخطة تجاه الشركة أو أي من شركاتها التابعة أيّاً كان نوعها (دين تجاري أو مدني،

from any transaction or commercial or labor relationship or contract entered into before the date of signing this settlement.

2.3. The undersigned acknowledges that the account from which the payment is drawn (as referenced in the table) was established pursuant to a request from the trustee in Case No. 3052/2021, Commercial Appeal, and by order of the esteemed court, in execution of the provisions of the approved restructuring plan. The payment from this account represents a disbursement from the company and/or the subsidiaries in accordance with the restructuring plan.

3. Waiver of All Rights and Claims:

3.1. The Plan Creditor acknowledges that they waive and discharge the company, its subsidiaries, and all of their legal representatives (Board of Directors, managers, company employees, and advisors) from any rights, claims, or legal actions, whether civil, commercial, executive, or precautionary, including the following claims:

| Court | Type of Case | Case Number/Execution | |
|-------|--------------|-----------------------|------|
| | | Number | Year |
| | | | |
| | | | |

3.2 The Plan Creditor acknowledges that, in addition to the above, they waive any cases before any judicial authority in the United Arab Emirates and/or abroad and/or arbitration bodies and/or administrative authorities and/or criminal or rental authorities, whether such claims or rights have arisen in the past or may arise in the future in relation to any transaction or dealings between the creditor and the company or its subsidiaries.

3.3. The Plan Creditor undertakes to provide all necessary documentation to prove the waiver of any claims, cases, or executions against the company or its subsidiaries, including the commitment to submit waiver requests in all lawsuits and/or cancel execution procedures and close all

مستحقات عمالية، دعوى تعويض، أي فوائد قضائية) سواء كانت تلك الحقوق أو المطالبات ناشئة أو قد تنشأ مستقبلاً عن أي معاملة أو علاقة تجارية أو عمالية أو عقد مبرم سابقة على تاريخ توقيع هذه المخالصة.

2.3. يقر الموقع بعلمه بأن الحساب المسحوب عليه (المشار إليه في الجدول) قد أنشئ بموجب طلب من أمين الإجراءات في الدعوى رقم 2021/3052 استئناف تجاري وبقرار المحكمة الموقرة تنفيذاً لبنود خطة إعادة الهيكلة المصادق عليها وان الدفعة من هذا الحساب تمثل دفعة صادرة من الشركة و/ أو الشركات التابعة وتنفيذاً لخطة إعادة الهيكلة.

3. التنازل عن كافة الحقوق والمطالبات:

3.1 يقر دائن الخطة بأنه يتنازل ويبرئ ذمة الشركة وشركاتها التابعة وجميع ممثليها القانونيين (مجلس الإدارة، المدراء، وموظفي الشركة، ومستشاريها) من أي حقوق أو مطالبات أو دعاوى قضائية مدنية أو تجارية أو تنفيذية أو إجراءات تحفظية بما فيها الدعاوى التالية:

| المحكمة | نوع القضية | رقم الدعوى / التنفيذ | |
|---------|------------|----------------------|-------|
| | | الرقم | السنة |
| | | | |
| | | | |

3.2 يقر دائن الخطة بأنه بالإضافة إلى ما ذكر أعلاه بأنه يتنازل عن أية قضايا لدى أي جهة قضائية في دولة الإمارات العربية المتحدة و/أو خارجها و/أو جهات تحكيم و/أو جهات إدارية و/ أو جنائية و/أو إيجاريه كانت، سواء كانت تلك المطالبات أو الحقوق قد نشأت في الماضي أو قد تنشأ مستقبلاً فيما يتعلق بأي معاملة أو تعامل بين دائن الشركة وشركاتها التابعة.

3.3 يتعهد دائن الخطة بتقديم جميع ما يلزم لإثبات التنازل عن أي مطالبات أو قضايا أو تنفيذات مقامة في مواجهة الشركة أو الشركات التابعة، بما في ذلك الالتزام بتقديم طلبات التنازل جميع في الدعاوى و / أو إلغاء إجراءات التنفيذ وإغلاق جميع

execution files permanently, whether mentioned in this acknowledgment or not, within 15 days of signing this settlement, and to bear any related court fees as necessary.

3.4. The Plan Creditor acknowledges that this settlement complements the restructuring plan approved by the esteemed court in Appeal Case No. 3052/2021, Commercial, dated November 1, 2021, and undertakes to implement any other provisions contained in the main plan.

4. **No Assignment to Third Parties**

4.1. The Plan Creditor acknowledges that no rights, claims, receivables, or debts against the company or its subsidiaries have been, nor will be, assigned to any third party or any other entity.

4.2. The Plan Creditor assumes all consequences and responsibilities that may arise from any assignment of rights or debts to third parties.

5. **Finality of the Settlement:**

5.1. This settlement is considered effective upon signing on the date indicated on the last page.

5.2. The Plan Creditor acknowledges that this settlement is final and non-amendable or contestable, and constitutes a full and comprehensive resolution of all rights and claims arising from any relationship or dealings between the Plan Creditor and the company and its subsidiaries. It provides a complete, general, and absolute discharge, with no recourse, extinguishing any current or future claims of any type or form.

5.3. The Plan Creditor acknowledges that, upon signing this settlement, they have no right to file any new lawsuits or legal actions against the Plan Companies, of any kind or related to the claim finally approved by the esteemed court in Appeal Case No. 3052/2021, Commercial, Dubai, or listed in the restructuring plan or the creditors' list published on January 30, 2024, and that the claim has been fully and finally settled.

6. **Other Provisions:**

6.1. The Plan Creditor bears all their own costs, court fees, and legal fees related to submitting waiver requests, dismissal, cancellation of execution procedures, closing execution files, and enforcing the terms of this settlement.

ملفات التنفيذ نهائياً سواء ذكرت في هذه الإقرار أم لم تذكر خلال 15 يوم من توقيع هذه المخالصة، مع تحمل الرسوم القضائية الخاصة بذلك متى لزم الأمر.

3.4. يقر دائن الخطة بأن هذه المخالصة مكتملة لخطة الهيكل المصادق عليها من المحكمة الموقرة في الدعوى الاستئنافية رقم 2021/3052 تجاري بتاريخ 1 نوفمبر 2021 ويتعهد بتنفيذ أي بنود أخرى واردة في الخطة الرئيسية.

4. **عدم الإحالة للغير:**

4.1. يقر دائن الخطة بأنه لم يسبق ولن يتم إحالة أي حقوق أو مطالبات أو مستحقات أو ديون في مواجهة الشركة أو الشركات التابعة إلى الغير أو أي طرف ثالث أي كان.

4.2. يتحمل دائن الخطة كافة التبعات والمسؤولية التي قد تنتج عن أي إحالة حق او دين إلى الغير.

5. **نهائية المخالصة:**

5.1. تعتبر هذه المخالصة نافذة عند التوقيع عليها بالتاريخ المشار إليه في الصفحة الأخيرة.

5.2. يقر دائن الخطة بأن هذه المخالصة نهائية وغير قابلة للتعديل أو الطعن، وتعتبر تسوية كاملة وشاملة لكافة الحقوق والمطالبات الناشئة عن أي علاقة أو تعامل بين دائن الخطة وبين الشركة وشركاتها التابعة وإبراء لهم إبراءاً شاملاً عاماً مطلقاً لا رجوع عنه مسقطاً لأي حق مطالبة حالية أو مستقبلية ومن أي نوع أو شكل كانت.

5.3. يقر دائن الخطة بأنه بمجرد التوقيع على هذه المخالصة بأنه لا يحق له تقديم أي دعاوى أو إجراءات قضائية جديدة في مواجهة شركات الخطة أياً كان نوعها أو تتعلق بالمطالبة الموافق عليها نهائياً من المحكمة الموقرة في الدعوى الاستئنافية رقم 2021/3052 تجاري دبي أو المسجلة في خطة إعادة الهيكلة أو قائمة الدائنين المنشورة في 30 يناير 2024 ، وأن المطالبة تمت تسويتها نهائياً.

6. **بنود أخرى:**

6.1. يتحمل دائن الخطة كافة مصاريفه والرسوم القضائية وأتعاب المحامين الخاصة بتقديم طلبات التنازل و الإسقاط و إلغاء الإجراءات التنفيذية و غلق ملفات التنفيذ و إنفاذ بنود هذه المخالصة.

6.2. In the event of any discrepancy between the Arabic and English texts, the Arabic text shall be the governing and applicable text.

Thus, the signing has been completed.

Plan Creditor's Name:

Authorized Representative's Name:

Signature:

Date:

Stamp:

Attached Documents:

- **Valid Commercial License:** Contains detailed information about the commercial entity and the authorized signatory, or a separate document detailing the authorized signatory.
- **Authorized Signatory's ID:** A copy of the ID card or passport of the authorized signatory.
- **Power of Attorney (if applicable):** A copy of the official power of attorney indicating the authorization for the person to sign on behalf of the entity, permitting discharge, acknowledgment, and reconciliation (if required).
- **Certificate of Authorized Signatory from the Company:** An official document from the company identifying the person authorized to sign, certified and stamped.
- **Check Copy:** A copy of the check related to the financial settlement or payment.

6.2. في حال اختلاف التفسير بين النص باللغة العربية والإنجليزية، فيكون النص باللغة العربية هو النص الحاكم والواجب التطبيق.

وعليه تم التوقيع.

اسم دائن الخطة:

اسم المفوض:

التوقيع:

التاريخ:

الختم:

المستندات المرفقة:

- رخصة تجارية سارية المفعول: تحتوي على معلومات تفصيلية عن الكيان التجاري والمفوض بالتوقيع، أو مستند منفصل يوضح المفوض بالتوقيع.
- هوية المفوض بالتوقيع: نسخة من بطاقة الهوية أو جواز السفر للمفوض بالتوقيع.
- وكالة (إن وجدت): نسخة من وكالة رسمية توضح تفويض الشخص بالتوقيع نيابة عن الكيان تسمح الإبراء والأقرار والصلح (إذا كانت مطلوبة).
- شهادة مفوض بالتوقيع من الشركة: مستند رسمي من الشركة يوضح الشخص المفوض بالتوقيع، مصدق ومختوم.
- صورة شيك: نسخة من الشيك المتعلق بالتسوية المالية أو الدفع.